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Protokoll fra styremøte 9/23-24, i Viken idrettskrets 

Dato: 14.11.2023, på teams  

Til stede: 

Styremedlemmer:  Kjetil Bakke, André Hansen, Anne Groseth, Turid Williksen, Odin 
Sjøtun, Amalie Hov Malkenes, Hilde Stokke, Anita Hokholt Engh, Pål 
Thomassen, Atle Strandos, Emilie Zakariassen 

Varamedlemmer: Roy Wetterstad 

Forfall:   Samir Tawfiq, Roar Bogerud 

Adm:  Kathinka Mohn (org.sjef), Runar Sveen (assisterende org.sjef), 
Øyvind Thorsen, Knut Harald Sommerfeldt 

Habilitet: Ingen av styrets medlemmer meldte seg inhabile i noen av sakene.  

Lagsbevegelser sendes ut sammen med protokollen. 

58/23-24 Protokoll fra styremøtet 10.10.2023 

Vedtak: Protokollen fra styremøtet 10.10.2023 vedtas 

59/23-24 Styremøter vår 2024 
 
Vedtak: 7. januar (i Trondheim), 13. februar, 12. mars, 9. april, 14. mai og 11. juni 
 
60/23-24 Regnskapet 3. kvartal 
Saksframlegg var vedlagt. Saken ble presentert av Runar Sveen. 
 
Styret sa seg fornøyd med økonomistyringen og ba administrasjonen vurdere tiltak som 
kan øke aktiviteten for kommende budsjettperiode.  
 
Vedtak: Framlagt regnskap for 3. kvartal tas til etterretning 
 
61/23-24 Retningslinjer for kommunikasjon  
Saksframlegg var vedlagt.  Saken ble presentert av Knut Harald Sommerfeldt. 
 
Vedtak: Vedlagt retningslinjer vedtas 
 



 

2 
 

62/23-24 Infosaker 
• Langtidsplan Viken idrettskrets : Utkast til plan var vedlagt innkallingen, og 

denne vil bli lagt fram som vedtakssak på styremøtet 12. desember. Innspill vil bli 
innarbeidet før saken igjen legges frem for styret i begynnelsen av 2024; i god tid 
før kretstinget 25. mai. 

• Politisk kvarter: Saksframlegg var vedlagt 
• Prosjekter: Øyvind Thorsen orienterer om prosjekter pr i dag samt om nye vi 

søker midler til, med søknadsfrist 1. desember. Foiler om prosjektene legge 
tilgjengelig på teams. 
 

Vedtak: Sakene tas til orientering 

 

63/23-24 Eventuelt 
 

• Pål Thomassen presenterte sak om e-sport, med spørsmål om dette var noe 
styret ønsket å ta stilling til VIKs posisjon i sakskomplekset? Styret ba om at 
saken legges frem på styremøtet 7. januar 

 
• Turid Williksen: Etterlyste en rullerende langtidskalender/arrangementsplan på 

teams. Det ble vist til årshjul (teams) og kalender (hjemmeside), og alle ble 
oppfordret til å melde inn møter og arrangementer til Renate Ellingsen. 

 
• Kathinka Mohn: Oppfordret alle til å melde seg på frivillighetskonferansen på 

Lillestrøm 23. november 
 
Neste styremøte er 12. desember på Ullevål, deretter kjører vi sammen til Scandic hotell 

Holmenkollen til felles julemiddag. 

Kjetil Bakke, 2. nestleder 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 


